
TRIDESET LET NAŠE SKUPNOSTI

Glasilo vse od nastanka
občine Moste

V prejšnji številki Naše skupnosti
smo objavili sestavck, kakršnc
bomo objavljali v vsch številkah lc-

, tošnjega Icta. Scslavki so in bodo
spominski, posvečcni iridesetlet-
nemu izhajanju Naše skupnosti.
V prejšnjcm sestavku, naslovljenera
»Korcnine segajo v leto 1957«, smo
zapisali, da imamo v glavi Našc
skupnosti zapisan lctnik XXX in
računamo lelo 1960 za začctek izha-
janja Našc skupnosti, ki jc tedaj
imela imc Moščanska skupnosi.
Vendar korcnine Našc skupnosti sc-
gajo še dlje, tja v lcto 1957, ko se je
na novo ustanovljena občina Mostc
(1955) konsiituirala po sprcmenjc-
nem in dopolnjcnem /akonu o urc-
ditvi občin in okrajev, ki jc med
drugim prinesel tri bistvenc novosti:
Uvedel jc ob občinskem zboru šc
zbor proizvajalcev, podaljšal man-
dat občinskcga odbora za 2 na 4 leta
in uvedel delegatski sistem v volitvc
obeh zborov okrajnega ljudskega
odbora. V mcsccu oktobru so izvo-
lili odbornikc v občinski zbor in
odbornikc v zbor proizvajalcev. Do-
ber mesec potem, ko sc jc nova ob-
čina Mostc konstituirala po teh no-
vih zakonskih sprcmembah, jc izšla
žc druga štcvilka MOŠCANSKE
KRONIKE. V prvem scstavku jc
poročala o minulih volitvah in nato
predstavila novoizvoljcn občinski
Ijudski odbor (danes imamo skupš-
:ino) in vse njcgovc organe z imeni
m priii.iki odbornikov tcr narisano
ihemo občinskega ljudskega odbora
;er fotografijo Cirila Faina, ki so ga
ponovno izvolili za prcdscdnika ob-
iinskega ljudskcga odbora Moste.
0 volitvah in zlasti o predvolilnih
iklivnostih je poročal še en prispe-
vek, ki je sila zanimiv. Pravi, da je
vodilni politični aktiv skupaj s poli-

tičnimi aktivi na tcrenu in podjetjih
odločil, da bodo v posamcznih volil-
nih cnotah predlagali lc loliko kan-
didatov, kolikor odbornikov sc voli.
Geslo: En odbornik, en kandidat! bi
naj izpričalo enotnosi družbenih or-
ganizacij. No, to jc za občinski zbor
tudi držalo, za zbor proizvajalcev pa
so v nekatcrih volilnih cnotah imcli
po dva kandidata za cno odborniško
mcsK). Zanimiv je talc prcpis iz za-
pisa: »Udclcžba na zborih volilcev
v naši občini jc bila vselcj poprcj
slaba, tako da sc je zborov udeleže-
valo največ kakšnih 15% volilcev.
Prcd volitvami pa so osnovne orga-
nizacije Socialističnc zvezc posvetile
pripravam na zborc volilcev prav
tako posebno skrb kakor izbiri kan-
didatov. Uspch ni izostal; pokazal se
jc tako v udeležbi na zboru, kakor
tudi med razpravljanjem volilcev.
Po volilnih enotah jc bila povprečna
volilna udeležba največja na Kode-
Ijcvcm (26%) najslabša pa v Šmart-
nem (12.1%). Na zborih volilccv za
vso občino pa je znašala povprcčno
21,6%.«

Te številke o udeležbi na vo-
litvah so izjemno nizke, to pa
je le en od pokazateljev, ki je
tedaj narekoval potrebo za
močnejše lokalno obveščanje
občanov v občini. Tako lahko
iz prispevkov v prvih številkah
MOŠCANSKE KRONIKE iz
leta 1957 zaključimo, da je po-
treba po občinskem glasilu na-
stala z nastankom občine. Vse
dosedanje izkušnje pa nam ka-
žejo, da te potrebe ne bo več,
ko ne bo več občine Lj. Moste-
Polje.
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